

TOTAL SOLUTIONS®

WET WIPES

QUICK WIPES

All Surface One-Step Cleaner
*Nettoyant Toutes Surfaces
En Une Étape*

NET CONTENTS: 1100
wipes per roll (8" x 5")

CONTENU NET : 1100
chiffons par rouleau
(20,3 cm x 12,7 cm)

Manufactured By/*Fabrication par:*
Total Solutions®
PO Box 240014
Milwaukee, WI 53224

This product contains:

Water	CAS Number 7732-18-5
Surfactant Blend	Proprietary
n-Alkyl (60% C14, 30% C16, 5% C12, 5% C18) dimethyl benzyl ammonium chlorides	68391-01-5
n-Alkyl (68% C12, 32% C14) dimethyl ethyl benzyl ammonium chlorides	68956-79-6
DMDM Hydantoin	6440-58-0

Ce produit contient:

Eau	CAS Number 7732-18-5
Mélange exclusif d'agents de surface.....	Propriétaire
chlorure de n-alkyl (60 % C14, 30 % C15, 5 % C12, 5 % C18) diméthylbenzylammonium.....	68391-01-5
chlorure de n-alkyl (68 % C12, 32 % C14) diméthyléthylbenzylammonium	68956-79-6
DMDM hydantoïne	6440-58-0

Excellent for wiping down any surface needing cleaning and deodorizing. For use in athletic clubs, schools, hospitals, grocery stores, and other environments.

DIRECTIONS FOR USE

Cut open bag and pull Styrofoam core out from the center of the roll. Pull the first towel out from the center of the roll approximately 6 to 8 inches. Turn the bag upside down and place into the dispenser. Feed the first towel through the opening on the dispenser. The dispenser may be mounted to the wall with towels dispensing up or down.

NOTE: Do not remove roll from bag.

WARNING

Causes mild to moderate irritation, redness to the eyes.

FIRST AID:

If In Eyes: Flush eyes with plenty of cool water for at least 15 minutes. If irritation persists, obtain medical assistance.

KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN

Parfaits pour essuyer les surfaces à nettoyer et à désodoriser. Pour l'usage dedans les clubs athlétiques, les écoles, les hôpitaux, les épiceries, et d'autres environnements.

MODE D'EMPLOI :

Ouvrir le sac et tirer sur le mandrin de styromousse au centre du rouleau. Tirer sur le premier chiffon au centre du rouleau sur une longueur d'environ 6 à 8 pouces. Tourner le sac à l'envers et le placer dans le distributeur tout en faisant passer le premier chiffon par l'orifice du distributeur. Il est possible de fixer le distributeur au mur de façon à ce que la distribution des chiffons se fasse par le haut ou par le bas.

NOTE : Ne pas retirer le rouleau du sac.

ATTENTION :

Provoquer l'irritation légère à modérée et rougeur en contact avec les yeux.

PREMIERS SOINS :

En cas de contact avec les yeux : Rincer immédiatement les yeux avec beaucoup d'eau froide pendant au moins 15 minutes. Si l'irritation persiste, consulter un médecin.

TENIR HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS

1574.021913